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BALANÇ	  COMISSIO	  CASALS	  CURS	  2013-‐2014	  

La	   comissió	   de	   casals	   s'encarrega	   d'organitzar	   juntament	   amb	   les	   altres	   ampes	   del	  
poble	  les	  ludoteques	  i	  casals	  de	  les	  escoles.	  	  

 
Durant	   l'any	   ens	   reunim	   per	   establir	   el	   calendari	   de	   ludoteques	   i	   quina	   escola	   les	  
organitzarà,	  de	  manera	  que	  totes	  les	  escoles	  en	  fan.	  	  

 
Balanç:	   Aquest	   curs	   2013/14	   el	   volum	   de	   nens	   que	   uIlitzen	   el	   servei	   ha	   caigut	  
considerablement	  i	  alguna	  no	  s'ha	  fet	  per	  manca	  de	  nens.	  

 
Els	   casals	   tenen	  molt	   bona	   acollida	   i	   bàsicament	   se’n	   fa	   tres:	   nadal,	   setmana	   santa	   i	  
esIu.	   Durant	   l'any	   anem	   rebent	   propostes	   i	   les	   analitzem	   per	   veure	   quina	   empresa	  
s'adapta	  millor	  a	  les	  necessitats.	  

 
Pactem	  amb	  les	  ampe's	  quin	  casal	  farà	  cadascuna	  (de	  manera	  rotaIva	  en	  el	  cas	  que	  es	  
repeteixi	  d'empresa	  com	  és	  el	  cas	  del	  casal	  d'angles	  i	  el	  d'Esmar) 
A	   totes	   les	   reunions	   s'inclou	   l'Ampa	   del	   Purificació	   Salas,	   tot	   i	   que	   actuen	   com	   una	  
empresa	  ofertadora	  més.	  

 
Aquest	  és	  el	  segon	  curs	  que	  s'ofereix	  un	  casal	  al	  mes	  d'Agost	  i	  unes	  colònies	  d'esIu.	  

!
BALANÇ	  COMISSIÓ	  COMUNICACIONS	  2013-‐2014	  !

Hem	  manIngut	  el	  sistema	  d’informació	  que	  sembla	  funcionar	  correctament.	  !
Mirem	  d’aconseguir	  que	  la	  web	  de	  l’AMPA	  sigui	  el	  lloc	  on	  trobar	  totes	  les	  informacions	  
necessàries	  per	  a	  les	  famílies.	  !
Periòdicament	   un	   correu	   enviat	   a	   totes	   les	   adreces	   electròniques	   de	   les	   famílies	  
resumeix	  les	  entrades	  més	  recents	  per	  facilitar-‐ne	  l’accés.	  Això	  ha	  fet	  baixar	  la	  quanItat	  
de	  correus	  que	  s’envien.	  !
Aquestes	  són	  les	  principals	  dades:	  !

• Hem	  manIngut	   la	  xifra	  d’unes	  200	  entrades	  a	   la	  web	  que	   ja	  vam	  tenir	  el	  curs	  
passat.	  La	  mitjana	  de	  visites	  diàries	  ha	  pujat	  un	  20%	  !

• Hem	   posat	   recursos	   d’internet	   per	   a	   les	   enquestes	   de	   saIsfacció	   de	   les	  
extraescolars,	  per	  l’adquisició	  de	  la	  samarreta	  tècnica,	  per	  a	  les	  festes	  de	  6è,	  per	  
descarregar-‐se	  els	  calendaris	  amb	  les	  fotos	  de	  cada	  curs	  o	  per	  decidir	  l’adhesió	  
al	  manifest	  Sant	  Quirze	  pel	  dret	  a	  decidir.	  
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!
• Les	  xarxes	  socials	  permeten	  donar	  a	  conèixer	  no^cies	  de	  l’entorn	  de	  l’educació	  o	  

de	   Sant	   Quirze	   que	   poden	   ser	   d’interès.	   Al	   Facebook	   hem	   arribat	   a	   266	  
seguidors	  i	  a	  Twiber	  superem	  els	  560.	  !

• La	  reducció	  de	  la	  quanItat	  de	  correus	  fets	  des	  de	  l’AMPA	  pensem	  que	  afavoreix	  
que	   els	   que	   s’envien	   siguin	   llegits	   i	   recullin	   una	   información	   condensada	   i	  
significaIva.	  !

• Estem	  disposats	  a	   incloure	   les	  millores	   i	   a	   corregir	  els	  mètodes	  de	   treball	  que	  
se’ns	  suggereixin.!	  !

!
BALANÇ	  COMISSIÓ	  EXTRAESCOLARS	  CURS	  2013-‐2014	  

!
Durant	   aquest	   curs	   vam	   incorporar	   durant	   la	   franja	   horaria	   del	   migdia	   l´acIvitat	   d
´alemany.	  Han	  estat	   inscrits	  14	  alumnes	   i	   l´acIvitat	  ha	   funcionat	   força	  bé.	  Per	  aquest	  
moIu	  hem	  cregut	  convenient	  conInuar	  oferint-‐la.	  

Pels	  alumnes	  d´infanIl	  (p3-‐p4-‐p5)	  vam	  oferir	  l´anglès	  de	  KIDS	  &	  US	  i	  ha	  Ingut	  una	  bona	  
acceptació.	  	  

Tenint	   en	   compte	   els	   resultats	   de	   l´enquesta	   de	   saIsfacció	   de	   les	   acIvitats	  
extraescolars,	   i	   el	   seguiment	   que	   anem	   fent	   durant	   el	   curs	   de	   totes	   les	   acIvitats,	  
podem	  dir	  que	  estem	  saIsfets.	  	  

Com	  a	  reptes	  pel	  proper	  curs:	  

• Oferir	  grups	  d´anglès	  per	  a	  tots	  els	  nivells	  d´	  infanIl,	  primària	  i	  secundaria.	  

• Informes	   per	   part	   dels	   responsables	   de	   cada	   acIvitat	   amb	   la	   valoració	   dels	  
alumnes.	  

• ConInuar	  treballant	  per	  aconseguir	  acIvitats	  de	  qualitat	  que	  complemenIn	   la	  
formació	  dels	  nostres	  fills.	  

Com	  a	  novetats	  pel	  proper	  curs:	  

Oferim	  dues	  acIvitats	  que	  són:	  

• Taller	  de	  robòIca,	  adreçat	  als	  alumnes	  de	  3é	  a	  6é.	  

• Taller	  de	  gegants	  
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Aquest	   curs	   tornarem	   a	   fer	   la	  maInal	   d´extraescolars,	   ja	   que	   pensem	   que	   tant	   pels	  
nens	  com	  pels	  pares	  és	  molt	  graIficant,	  i	  es	  una	  manera	  de	  fer-‐nos	  a	  la	  idea	  del	  que	  es	  
fa	  a	  cada	  acIvitat.	  

Us	  adjunto	  els	  alumnes	  inscrits	  a	  cada	  una	  de	  les	  acIvitats:	  

!
LLISTAT	  D´INSCRITS	  DURANT	  EL	  CURS	  

✓ PaInatge	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  24	  nens	  

✓ GimnàsIca	  esporIva	  	  	  	  	  11	  nens	  

✓ Jazz-‐dansa	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  11	  nens	  

✓ Psicomotricitat	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  9	  nens	  

✓ MulIesport	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  18	  nens	  

✓ Handbol	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  7	  nens	  

✓ Aeròbic	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  16	  nens	  

✓ Hoquei	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  15	  nens	  

✓ Música	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  30	  nens	  

✓ Escacs	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  31	  nens	  

✓ Futbol	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  15	  nens	  

✓ Taller	  de	  cuina	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  14	  nens	  

✓ Piscina	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  20	  nens	  

✓ Teatre	  anglès	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  30	  nens	  

✓ 	  Alemany	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  14	  nens	  

✓ Kids	  &	  us	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  11	  nens	  

✓ Anglès	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  12	  nens	  

✓ Psicòloga	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  8	  nens	  

✓ Logopèdia	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  9	  nens	  	  	  	  	  	  	  	  	  

!
!
!
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MEMÒRIA	  COMISSIO	  MENJADORS	  CURS	  2013-‐2014	  

!
Com	  el	  curs	  passat	  l’empresa	  ISS	  AcIva	  es	  va	  fer	  càrrec	  de	  l’IVA	  corresponent	  al	  servei	  
de	  monitoratge	  sense	  repercuIr-‐ho	  a	  les	  famílies.	  L’Agència	  Tributaria	  va	  esIpular	  que	  
l’IVA	  de	  monitors	  s’havia	  d’aplicar	  a	  parIr	  del	  Novembre	  de	  2012,	  fins	  llavors	  no	  s’havia	  
de	   tributar	   per	   aquest	   concepte.	   	   	   La	   Comissió	   de	  Menjador	   i	   l’AMPA	   vam	   acordar	  
signar	  un	  contracte	  per	  dos	  anys	  amb	  l’empresa,	  	  o	  sigui,	  durant	  els	  cursos	  2013-‐2014	  i	  
2014-‐2015.	  

El	   preu	   del	   menjador	   d’aquest	   curs	   ha	   quedat	   fixat	   en	   6,20,-‐€/dia.	   .	   Aquest	   any	   i	   a	  
peIció	  del	  Juli	  per	  no	  tenir	  problemes	  amb	  els	  Serveis	  Territorials	  no	  s’ha	  aplicat	  el	  0,05	  
cènIms	  per	  menú	  per	  a	  l’amorItzació	  de	  material	  de	  cuina.	  El	  preu	  del	  menú	  esporàdic	  
ha	   estat	   de	   6,80.-‐€	   (aquest	   import	   inclou	   una	   part	   desInada	   a	   devolució	   per	   l’Ampa	  
corresponent	   a	   0,15,-‐€).	   El	   preu	   del	   menú	   pel	   personal	   docent	   ha	   estat	   de	   3,65,-‐€	  
(aquest	  import	  inclou	  una	  part	  desInada	  a	  devolució	  per	  l’Ampa	  corresponent	  a	  0,09,-‐
€).	   La	   quanItat	   d’ambdós	   imports	   ha	   estat	   de	   283,53,-‐€,	   s’ha	   retornat	   a	   ISS-‐ACTIVA	  
216,42€	   que	   quedaven	   pendents	   de	   l’inversió	   del	  material	   de	   cuina.	   Tenim	  un	   saldo	  
posiIu	  de	  67,11€.	  	  	  	  

A	  principi	  de	  curs	   	  es	  va	  fer	  una	  xerrada	  per	  explicar	  els	  pares/mares	  el	  funcionament	  
del	  menjador	  i	  respondre	  les	  preguntes	  i	  dubtes	  que	  tenien	  respecte	  els	  menús	  diaris	  i	  
que	  havien	  generat	  alguna	  críIca.	  	  	  

Els	  menús	  que	  ens	  presenta	  ISS-‐ACTIVA	  són	  supervisats	  per	  una	  mare	  de	  la	  Comissió	  de	  
Menjador	  que	  és	  Nutricionista	  i	  si	  hi	  ha	  alguna	  cosa	  que	  es	  pot	  millorar	  o	  modificar,	  es	  
posa	   en	   contacte	   amb	   l’empresa	   i	   es	   parla.	   La	   comunicació	   entre	   la	   Comissió	   i	   els	  
representants	  de	  l’empresa	  és	  molt	  fluïda.	  	  

Es	  conInua	  introduint	  productes	  ecològics	  i	  de	  proximitat.	  

Els	   menús	   es	   pengen	   mensualment	   a	   la	   web	   de	   l’AMPA,	   intentem	   que	   esIguin	  
disponibles	  el	  dia	  1	  de	  cada	  mes,	  però	  a	  vegades	  ens	  despistem.	  	  

Algunes	  de	  les	  millores	  proposades	  en	  el	  contracte	  són:	  

• El	  blog	  per	  al	  temps	  de	  migdia,	  on	  diàriament	  es	  pugen	  les	  fotos	  del	  menú	  i	  les	  
opinions	  dels	  usuaris,	  o	  sigui,dels	  nostres	  fills/filles.	  	  

• Celebració	   de	   fesIvitats	   (s’ofereix	   un	   menú	   de	   fesIvitat	   en	   les	   dates	  
assenyalades)	  

• Servei	  de	  ludoteca	  gratuït.	  Per	  a	  les	  reunions	  generals	  d’inici	  de	  curs	  en	  l’etapa	  
d’educació	  infanIl.	  	  

• Gratuïtat	   del	   servei	   de	   menjador	   per	   a	   tots	   els	   alumnes	   de	   6è	   i	   el	   seu	  
professorat	  per	  a	  celebrar	  amb	  un	  àpat	  la	  festa	  de	  graduació	  de	  fi	  de	  curs.	  	  
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• Neteja	   de	   les	   corInes	   i	   poliment	   del	   terra	   del	   menjador	   sempre	   que	   sigui	  
necessari.	  Aquest	  any	  s’ha	  fet	  la	  neteja	  de	  les	  corInes	  i	  així	  mateix,	  també	  s’ha	  
pintat	  el	  menjador	  durant	  el	  període	  de	  Setmana	  Santa.	  	  	  

• Gratuïtat	  de	   l’ampliació	  de	   la	   jornada	  de	  menjador	  durant	   la	   jornada	   intensiva	  
del	  mes	  de	  desembre.	  	  	  

• Celebració	  de	  la	  festa	  de	  Nadal	  que	  organitza	  l’AMPA	  on	  es	  va	  oferir	  el	  berenar.	  

• Realització	  d’una	  enquesta	  de	  qualitat	  a	   les	   famílies	  usuàries	  del	  servei	  al	  mes	  
de	  Juny.	  

• El	  dia	  de	  portes	  obertes	  de	   l’escola	  es	  va	  oferir	  una	  berenar	  a	   les	   famílies	  que	  
van	  venir	  a	  conèixer	  l’escola.	  	  

Com	  a	  conseqüència	  de	  l’aplicació	  de	  l’IVA	  del	  21%	  al	  servei	  de	  monitoratge	  es	  van	  fer	  
algunes	  modificacions	  en	  el	  contracte:	  	  

La	   ràIo	   per	   infanIl	   queda	   igual	   1/15	   i	   s’ha	  modificat	   la	   de	   primària:	   passa	   d’1/18	   a	  
1/20,	  per	   la	  qual	   cosa	   s’ha	  hagut	  de	  prescindir	  de	  2	  monitors.	   I	   també	  es	  va	  acordar	  
que	   la	   jornada	   intensiva	  del	  mes	  de	   juny	  no	  seria	  gratuïta.	  Però	   	  al	   febrer	   ISS-‐ACTIVA	  
ens	  va	  informar	  que	  finalment	  les	  empreses	  del	  sector	  havien	  aconseguit	  que	  l’agència	  
tributària	  fixés	  un	   IVA	  del	   10%,	   això	  ens	  ha	  permès	   recuperar	  un	  monitor	  més	  per	   a	  
Primària	  a	  parIr	  de	  l’Abril,	  així	  com	  la	  gratuïtat	  del	  casalet	  del	  Juny.	  	  

El	  personal	  de	  cuina	  l’integren	  :	  

✓ Una	  cuinera	  a	  raó	  de	  8	  hores/dia	  

✓ 1	  ajudant	  de	  cuina	  a	  raó	  de	  8	  hores/dia	  

✓ 1	  ajudant	  de	  cuina	  a	  raó	  de	  6	  hores/dia	  

✓ 1	  ajudant	  de	  cuina	  a	  raó	  de	  4	  hores/dia	  

S’ha	  comprat	  una	  prestatgeria	  per	  poder	  guardar	  jocs	  i	  materials	  que	  s’uIlitzen	  durant	  
el	  temps	  del	  migdia,	  s’ha	  ubicat	  a	  l’espai	  del	  menjador.	  

Al	   llarg	  del	   curs	   s’han	   fet	   	  10	   controls	  de	  menjador,	   la	   valoració	  per	  part	  dels	  pares/
mares	  ha	  estat	  posiIva,	  si	  bé	  tots	  coincideixen	  en	  la	  manca	  d’espai	  ysic	  .	  Els	  nens	  de	  P3	  
mengen	  a	  l’aula.	  

Durant	  el	   temps	  de	  migdia	   també	  s’organitzen	  acIvitats	  per	  cursos,	  des	  de	  P-‐4	  fins	  a	  
6è,	   i	   una	   de	   diferent	   per	   a	   cada	   dia	   de	   la	   setmana,	   aquestes	   estan	   dirigides	   pels	  
monitors	  de	  cada	  curs	  i	  estan	  inclosos	  en	  el	  preu	  del	  servei.	  Els	  nens	  de	  P-‐3	  no	  fan	  cap	  
acIvitat,	  perquè	  després	  de	  dinar	  es	  posen	  a	  dormir.	  La	  graella	  d’acIvitats	  està	  penjada	  
a	  la	  web	  de	  l’AMPA.	  	  

!
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Membres	   que	   integren	   la	   Comissió:	   Anna	   de	   Gispert,	   Lourdes	   Pérez,	   CrisIna	   Amat	   i	  
Rosa	  Sáez.	  La	  CrisIna	  Amat	  ens	  deixa	  a	  final	  de	  curs,	  les	  seves	  filles	  cursen	  6è	  i	  marxen	  
de	   l’escola	  per	  anar	  a	   l’insItut.	   	  Volem	  agrair-‐li	   la	   seva	  dedicació	  durant	   tots	  aquests	  
anys.	  	  

!
MEMÒRIA	  COMISSIÓ	  PEDAGÒGICA	  CURS	  2013-‐2014	  

!
Des	  de	  la	  Comissió	  Pedagògica	  s’han	  realitzat	  les	  següents	  acIvitats:	  

• Excursió	  familiar:	  Parc	  Nartural	  del	  Montnegre	  i	  el	  Corredor,	  el	  24	  de	  novembre.	  
Hi	  van	  parIcipar	  -‐-‐-‐	  famílies.	  Es	  va	  fer	  una	  caminada	  per	  l’entorn	  del	  parc	  fins	  un	  
dels	   dòlmens	   amb	   un	   pícnic	   conjunt.	   Bona	   resposta	   per	   part	   de	   les	   famílies	  
assistents.	  

!
• Xerrades:	   	   es	   va	   plantejar	   fer	   un	   cicle	   de	   xerrades	   dins	   d’un	   programa	   de	  

píndoles.	  

!
a. 1a	  píndola:	  “Els	  nostre	  conflictes	  de	  cada	  dia”	  es	  va	  dur	  a	  terme	  el	  30	  de	  

gener	   a	   les	   19.30	   a	   càrrec	  de	   l’Helena	   Tolosa,	   psicopedagoga,	   docent	   i	  
logopeda.	  A	  la	  xerrada	  hi	  van	  assisIr	  a	  prop	  de	  60	  persones	  

b. 2a	  píndola:	  ”L’autoesIma”	  	  es	  va	  dur	  a	  terme	  el	  27	  de	  febrer	  a	  les	  19.30h	  
a	   càrrec	   de	   l’Anna	   Forés,	   	   dra.	   en	   filosofia	   i	   ciències	   de	   l’Educació,	  
llicenciada	   en	   pedagogia,	   professora	   i	   vicedegana	   del	   doctorat	   a	   la	  
facultat	  de	  pedagogia.	  Hi	  van	  assisIr	  al	  voltant	  de	  50	  persones.	  	  

c. 3a	  píndola:	  “	  Si	  els	  pares	  estem	  bé	  els	  nens	  també”.	  Prevista	  per	  al	  dia	  2	  
d’abril	   a	   les	   19.30	   es	   va	   anul·∙lar	   per	   no	   arribar	   a	   l’assistència	  mínima.	  	  
Aquesta	  píndola	  presentava	  un	  format	  diferent:	  projecció	  d’una	  pel·∙lícula	  
i	  a	  conInuació	  una	  taula	  rodona	  de	  la	  mà	  de	  la	  Núria	  Ribera,	  psicòloga	  
especialista	  en	  pràcIques	  educaIves	  familiars.	  	  

d. 4a	  píndola:	  “Trastorns	  d’aprenentatge”,	  es	  va	  fer	  el	  7	  de	  maig	  a	  les	  19.30	  
a	   càrrec	  de	   la	  Bet	  Risto,	  neuropsicòloga	   infanIl	  de	  Sant	   Joan	  de	  Déu,	   i	  
van	  assisIr	  a	  prop	  de	  30	  persones.	  	  

e. 5a	  píndola:	  Com	  aprofitar	   les	  vacances	   i	  el	   temps	  d'oci	  per	  millorar	  els	  
aprenentatges,	  es	  farà	  el	  17	  de	  juny	  a	  les	  19.30	  a	  càrrec	  de	  la	  l’Ana	  Isabel	  
del	  Río,	  pedagoga	  i	  màster	  en	  educació	  per	  la	  ciutadania	  i	  en	  valors	  
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!
• S’ha	  fet	  la	  sol·∙licitud	  de	  parIcipació	  en	  el	  programa	  de	  la	  generalitat	  “Créixer	  en	  

família”,	  no	  s’ha	  rebut	  resposta.	  	  

!
• Altres:	  

!
✓ S’ha	   seguit	   amb	   les	   revisions	   optomètriques	   per	   part	   de	   l’AMPA	   als	  

alumnes	   de	   1r	   de	   primària	   i	   als	   que	   l’escola	   aconsella,	   amb	   el	  
consenIment	  dels	  pares	  i	  a	  càrrec	  de	  l’AMPA.	  

✓ No	   s’ha	   fet	   la	   festa	   de	   la	   primavera	   ja	   que	   es	   va	   optar	   per	   dedicar	  
esforços	  a	  la	  fira	  d’enItats	  del	  poble	  (a	  càrrec	  de	  la	  comissió	  de	  festes)	  

!
Valoració	  feina	  comissió:	  

És	  posiIva	  en	  el	  conjunt,	  tot	  i	  que	  sabem	  que	  hi	  ha	  aspectes	  a	  millorar:	  

o Treure	  un	  programa	  de	  xerrades/acIvitats	  durant	  el	  primer	  trimestre.	  

o Reprendre	  la	  comunicació	  amb	  l’escola	  com	  eina	  de	  detecció	  de	  necessitats	  
de	  la	  nostra	  comunitat.	  

o Valorar	  incloure	  altres	  acIvitats	  més	  lúdiques	  a	  fer	  de	  forma	  conjunta	  pares	  i	  
fills.	  

!
Membres	   de	   la	   comissió:	   Ta7ana	   Rodríguez,	   Montserrat	   Ollé,	   Laura	   Magriñá,	   Elena	  
Carral	  i	  Magalí	  Mayol.	  

!
MEMÒRIA	  COMISSIÓ	  DE	  SUBVENCIONS	  CURS	  2013-‐2014	  

Degut	   al	   ja	   ben	   conegut	   moment	   de	   crisi	   i	   a	   les	   també	   malauradament	   conegudes	  
retallades,	   les	   anIgues	   subvencions	  que	  atorgava	   la	  Generalitat	   de	  Catalunya	  per	   les	  
AMPA	   segueixen	   eliminades.	   De	   mateixa	   manera,	   les	   atorgades	   per	   altres	   enItats	  
tampoc	  han	  tornat	  a	  ressorgir.	  

La	  única	  subvenció	  a	  la	  que	  la	  nostra	  AMPA	  ha	  Ingut	  accés	  en	  2014	  ha	  estat	  atorgada	  
per	  l’Ajuntament	  de	  Sant	  Quirze	  del	  Vallès.	  
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La	  denominació	  de	   la	  subvenció	  ha	  estat	  “Conveni	  per	  a	   la	  concessió	  de	  subvencions	  
dels	  centres	  educaIus.	  Exercici	  2014”.	  

Aquesta	   comissió	   es	   va	   encarregar	   de	   recollir	   i	   gesIonar	   la	   documentació	   que	  
l’Ajuntament	  de	  Sant	  Quirze	  del	  Vallès	  a	  través	  de	  la	  Junta	  de	  Govern	  Local	  va	  demanar	  
en	  relació	  amb	  la	  subvenció	  anomenada,	  i	  de	  la	  que,	  mesos	  més	  tard,	  se’ns	  va	  atorgar	  
la	  part	  proporcional	  segons	  el	  reparIment	  que	  el	  propi	  Ajuntament	  de	  Sant	  Quirze	  del	  
Vallès	   va	   fer	   entre	   les	   diferents	   escoles	   del	   poble.	   L’import	   que	   vàrem	   rebre	   van	   ser	  
2373,33€.	  

La	   subvenció	  es	  va	   lliurar	  a	   les	  Associacions	  de	  Pares	   i	  Mares	  d’Alumnes	  dels	   centres	  
educaIus	  d’infanIl	   i	   primària	  per	   tal	   de	   gesIonar	  de	   forma	   comparIda	   les	   acIvitats	  
extraescolars,	  dintre	  del	  programa	  Escoles	  Obertes.	  

Natàlia	  Domínguez	  

Comissió	  de	  subvencions	  

!
!
!
!
!
!
!
!
!

!
!
!
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